
 

Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 7 januari 2020

Aanwezigen
Raadsleden: De heren K. Molenkamp (DSSW/SW), A.K. Schoenmaker (DSSW/ SW), J.H. Bruursema (GB), J.P. 
Slootweg (VVD), H.A. Jansen (PvdA), J.A.G. van der Weyde (CDA), G.J. Ballast (CDA), W. Beets (PW), M. van 
de Kasteelen (PW), J.N. de la Mar (PW) en de dames G. Kiers (DSSW/SW), J.W. Mones – Kassies (GB), M.W. 
Mulder – van Eerden (GB), C.N.G. Starke (VVD), R. Masselink – Den Hollander (VVD) en A.R. Oosterhuis (PW)
Collegeleden: de wethouders J.Y.A. De Haas, H. Doeven en K.H. Smidt
Medewerkers ambtelijke organisatie: de heren Meulenbeld, Veldhuis en Van Faassen en 
mevrouw Poelman - Bouma
Externen: --

Afwezigen (m.k.)
De heren H. Jager (burgemeester, voorzitter)

Voorzitter: De heer J. Puper
Griffier: Mevrouw J. van Roeden-Hoekstra

1. Opening:
De voorzitter opent de vergadering en meldt de afwezigheid van burgemeester Jager. Het voorzitterschap 
wordt waargenomen door de heer Puper. Hij wenst, mede namens de burgemeester, een ieder de beste 
wensen voor 2020.
Bekijk hier de live beelden

2. Vaststelling van de agenda:
De agenda wordt conform vastgesteld.
Bekijk hier de live beelden

3. Vaststellen besluitenlijsten Politieke avond Westerveld 17 december 2019
De volgende besluitenlijsten worden vastgesteld:

- Politieke avond Westerveld 17 december 2019
 Besluitvormend deel 
 Informatievoorziening over het voorstel onderzoek naar toekomstbestendigheid van 

binnensportaccommodaties
 Informatievoorziening over de tussentijdse terugkoppeling proces GVVP
 Toezeggingenlijst

Toezegging
Wethouder Doeven zegt toe navraag te doen over de toegankelijkheid van Hart van Diever. Het gaat daarbij 
om zowel de interne als externe toegankelijkheid.

- Namens de fracties van het CDA, PvdA en Progressief Westerveld heeft de heer Van der Weyde in 
oktober 2019 vragen gesteld over de toegankelijkheid van Hart van Diever, met name voor mensen 
die minder valide zijn. Hij constateert dat de toegankelijkheid nog altijd niet in orde is. Naar 
aanleiding van de toezegging door wethouder Doeven om de raad op de hoogte te brengen van de 
stand van zaken, vraagt de heer Van der Weyde wanneer de toegankelijkheid in orde is. 

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20200107_1?start=12723
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20200107_1?start=40757


Volgens wethouder Doeven zijn er afspraken gemaakt over de toegankelijkheid en heeft ook zelf 
geconstateerd dat het naar tevredenheid werkt. 

- Mevrouw Starke constateert dat de lijst van toezeggingen ongekend lang is. Volgens haar kan 
toezegging 20190212-1 over de Waterleidingmaatschappij Drenthe (WMD) van de 
toezeggingenlijst.

Bekijk hier de live beelden

4. Ingekomen stukken
A. Naar aanleiding van de brief van het college over het proces concept-RES Westerveld vraagt de 

heer Beets hoe de burger meedenksessies zich verhouden tot de motie energievisie, die op 3 juli 
2018 door de raad is aanvaard. Hij vraagt het college of zij zonder een opgesteld gemeentelijk kader 
in het RES proces stappen, waarbij dan de door wethouder Doeven in de oproep "Op weg naar een 
duurzaam Westerveld" genoemde "regie in eigen hand nemen" niet goed meer mogelijk is. Volgens 
wethouder Doeven heeft het college er bewust voor gekozen om zonder kader en voorwaarden 
vooraf de gesprekken tijdens de beide bijeenkomsten te voeren en daarna uitvoering te geven aan 
de inhoud van de motie.

Wat betreft de ingekomen stukken E. Brief wethouder De Haas over duurzame landbouw en 
gewasbeschermingsmiddelen en I. Memo wethouder Smidt over uitspraak Raad van State – 
bestemmingsplan Havelte – Meerkamp kondigt de heer Van de Kasteelen aan de vragen schriftelijk in te 
dienen.
Bekijk hier de live beelden

5. Rondvraag
Onderwerp: Dingspilhuus in Diever
De heer Jansen (PvdA)
Vraag

1. Wat is de stand van zaken aangaande de bouwplannen op de braak liggende locatie.
Toezegging
--
Beantwoording college
Volgens wethouder Smidt heeft de werkgroep Diever op Dreef over de invulling een beeld gevormd waarvan 
de omwonenden op de hoogte worden gebracht. Ook de raad ontvangt binnenkort deze informatie. Het is 
de bedoeling dat samen met woningcorporatie Actium tot een voorstel te komen over ouderenhuisvesting.
Bekijk hier de live beelden

6. Motie Progressief Westerveld over de uitvoeringsagenda Woonvisie
Verzoek aan het college:

- de uitvoeringsagenda te voorzien van een tijdpad en prioriteitstelling van de verschillende 
onderwerpen en deze planning in het voorjaar met de raad te bespreken.

Conclusie voorzitter
De motie wordt verworpen met de stemmen van de fracties van Progressief Westerveld, CDA en PvdA 
stemmen voor en de stemmen van de fracties van DSSW/ SW, Gemeentebelangen en VVD stemmen tegen 
(8 stemmen voor en 9 stemmen tegen). 
Aantekeningen:
Tijdens de besluitvorming van de Politieke avond Westerveld d.d. 17 december 2019 staakten de stemmen. 
Op basis van artikel 32, lid 4 Gemeentewet is de motie opnieuw in stemming gebracht.
Bekijk hier de live beelden

7. Sluiting
De voorzitter sluit het besluitvormende deel van de vergadering.
Bekijk hier de live beelden

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20200107_1?start=72490
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20200107_1?start=557457
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20200107_1?start=1643367
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20200107_1?start=1784944
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20200107_1?start=1831350


Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld van 21 januari 2020.

De griffier, De voorzitter,

J. van Roeden-Hoekstra H. Jager


